
Latvijas Universitātes Ķīmijas fakultātes Studentu pašpārvaldes kopsapulces 

PROTOKOLS 
 

Rīgā 

21.01.2021. 

Sēdes sākums:  19:00 

Sēdi vada: Elza Dzene 

Sēdi protokolē: Luīze Vita Bortiņa 

Sēdē piedalās:  Elza Dzene, Luīze Vita Bortiņa, Evelīna Elva Sirmā, Laura Pauniņa, Arturs 

Atvars, Annija Elizabete Goldmane, Matīss Sondars, Jānis Šadauskis, Vitalijs Dimitrijevs, Dārta 

Līna Eihe, Anete Patrīcija Raiskuma, Julija Lukaševiča, Toms Elvijs Šusts. 

Viesi: Beāte Krūze, Diāna Sloboda 

Darba kārtība: 

1. Dalība PPMF erudīcijas spēlē 

2. Provizoriskie ķīmiķu dienu datumi 

3. Tikšanās ar dekānu 

4. Citi jautājumi 
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1. Dalība PPMF erudīcijas konkursā 

Erudīcijas konkursa organizēšanā tiek deleģēti Arturs Atvars un Matīss Sondars. 

Tiek spriests par fakultātes “kārtu” norises laiku. Netiek izlemts, kad rīkot. 

 

2. Provizoriskie “Ķīmiķu dienas” norises datumi 

Elza ierosina “Ķīmiķu dienas” rīkot pirmajā maija nedēļā. Tiek lemts, ka pirmā maija 

nedēļa ir par ātru. 

Laura ierosina atklāšanas pasākumu rīkot 7. maijā, attiecīgi sporta spēles 8.-9. maijā. 

Toms ierosina, ka “Ķīmiķu dienu” ietvaros notiekošos pasākumus var rīkot citādākā 

secībā nekā pērn. 

Sēdes dalībnieki vienojas par provizorisko sporta spēļu norises datumu. Tiek lemts par 

atpūtas bāzes “Ratnieki” īres rezervēšanu, Arturs piekrīt interesēties par atpūtas bāzes 

pieejamību konkrētajos datumos.  

 

3. Tikšanās ar dekānu 

Tiek lemts par provizorisko dienu, kad varētu notikt attālinātā tikšanās ar dekānu. 

Luīze ierosina, ka var veikt aptauju SP ietvaros par tikšanās datumu, pēc kuras vadoties 

izteikt dekānam piedāvājumu tikšanās laikam.  

Annija jautā par sarunas tematiem. Elza atbild, ka par jautājumiem būtu jāizdomā pašiem. 

 

4. Citi jautājumi 

Tiek apspriests e-pasts, kurā studenti tiek aicināti veicināt jauno studentu piesaisti LU 

ĶF. Tiek izteikta doma par video sapulcēm ar skolām, kurās ĶF uzrunātu topošos 

studentus. 

Laura, Evelīna, Matīss, Luīze, Anete, Vitālijs piekrīt būt par SP biedriem, kas darbosies 

studentu piesaistes projektā.  

Vitalijs jautā par finansiālo pusi, vai jāveic iepirkumi, jānovirza līdzekļi kādam 

pasākumam februārī. 

Tiek izteikta ideja par filmu vakaru 12. februārī.  

  

Elza Dzene pasludina sēdi par slēgtu. 

Sēde slēgta: 19.40 

Sēdi vadīja: Elza Dzene                                        / E. Dzene / 

Protokolētāji:  Luīze Vita Bortiņa        /L. V. Bortiņa/ 

 

PROTOKOLA IZRAKSTS PAREIZS LU ĶF SP priekšsēdētāja:                            / / 

 


